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Närvarande. Annika Saltberg, Ingela Sjöberg, Anna-Karin Råden, Theresia Jöngren,  

Eva-Torger Malvila, Ingela Martinsson. 

Snabb genomgång föregående möte, vi kom överens om att det är bra om alla läser in sig på 

föregående mötes protokoll för att slippa lägga tiden på genomgång av föregående 

mötesprotokoll. 

Familjecentralen. Diskussion om vad är egentligen uppdraget/målet? Hur skall uppdragets 

struktur se ut? Hur lägga upp det på bästa sätt? Olika roller måste utformas tillsammans. 

Arbetsgruppen har regelbundna möten och fler nyttjar familjecentralen.  Ett möte kan vara 

nödvändigt för att ta upp ämnet till diskussion då det spretar lite i uppdraget.  

IFO och skolan har lite gnissel i gruppen och det kan bero på att det behövs lite tydligare 

riktlinjer där det framgår att alla måste följa uppdraget. 

Västbus. Styrgruppen bör konkretisera med mer tydlighet i uppdraget. I början av året delas 

delar av uppdraget ut för året till arbetsgruppen som stäms av året därpå, sedan nytt 

uppdrag. Bäckefors måste skicka en representant till väst bus arbetsgrupp och det finns en 

kurator som kommer att ansluta till gruppen. Nästa västbusmöte blir 13/5. 13,30-15,45 på 

Strömkullegymnasiet.  Behöver bli ett bättre samarbete mellan styrgrupp och arbetsgrupp. 

Diskussion om struktur avseende väst busmöte måste till då arbetsgruppen i dagsläget mest 

har ett laget runt och de viktiga frågorna som skall penetreras uteblir. 

Eva påpekar att det kommer många barn till vårdcentralerna med psykiskt ohälsa och det är 

en trend som kommer att öka. Vad kan vi göra? En oerhört viktig fråga för arbetsgruppen att 

ta med sig, då den berör oss alla. 

Diskussion om SIP. Vad är en SIP? Från vem? Skolan gör i dagsläget mest sipar och 

samverkan med Närhälsan i olika former används mer är sipar. Ungdomsmottagningen 

sällan med på SIP, de använder sig av andra forum. Vi diskuterar också att det finns olika syn 

på sipar och hur inventeras SIP för att användas i olika situationer? 

Vi fortsätter att prata om målen för psykisk ohälsa. Vad gör vi redan? Vad måste vi ta tag i ? 

Suicidprevention? Ingela tagit del av delar av en tidigare genomarbetad handlingsplan. Vi ser 

igenom vad som finns i den handlingsplanen, för att inte göra allt på nytt. Ex checklista för 

remiss skickas till BUP. Vi tittar vidare på hur vi gör i suicidprevention på olika ställen. Kolla 

igenom och ge i uppdrag till arbetsgruppen. Inventering till nästa gång. Tänk igenom vad har 

arbetsgruppen har för uppdrag/upplevelse av suicidprevention? Ingela mailar ut utdrag ur 

handlingsplan angående suicidprevention. 



Vi hade diskussion om samverkan vid akuta ärenden men med hänsyn till telefonnummer 

och förfarande vid akuta situationer skrivs inget av den diskussionen ned i 

minnesanteckningarna, utan förblir konfidentiellt för oss som är inblandade på olika sätt.  

Diskussion pågår om fokusområden barn och unga, roller gällande barn och vuxna, 

gränssättningar, föräldraansvaret. Hur ser IVO på det? Vi pratar om så kallade 

”hemmasittare” barn som ej vill gå till skolan, slipper gå dit, föräldrar som inte bryr sig. Vad 

är problematiken? Att få rätt åtgärder på rätt ställe. Rutiner i vad som gäller. Orosanmälan 

till socialen, droger alkohol, mobbning, spelberoende en del av orsakerna att inte gå till 

skolan.  Även föräldrar där det förkommer psykisk ohälsa eller missbruk av något slag. 

Kränkningar? Hur jobbar vi runt omkring det? Vad har föräldrar/skola för ansvar och agerat 

där det förekommit? Sociala medier är vi överens om har gjort kränkningar möjligt på ett 

större plan då barn/ungdomar lever sitt liv i sociala medier idag. Intressanta frågor men en 

svår balansgång för att komma åt problematiken. 

Theresia berättar att det sker en omorganisation inom BUP i Bäckefors, 

Vänersborg/Trollhättan och eventuellt nästa höst kan de ha kommit fram en lösning. 

Ingela skickar ut handlingsplanen avseende suicidprevention så har vi mallar att arbeta med.  

 

Vid pennan 

 

//Ingela Sjöberg 

 

 

 


